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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  XIX/6/2012 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  21 czerwca 2012  r   
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Jana Śliwa 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 12,30 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                    
                                                     Obecnych  14  radnych 
                                                          Nieobecny radny  Zbigniew Bator 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz,  sekretarz Miasta i Gminy Pan 
Mirosław Magnes,  kierownicy referatów Urzędu Miasta i Gminy, kierownicy 
jednostek organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg listy obecności,  
 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  otwiera  sesję Rady 
Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 14 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał  
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Jan Śliwa  proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
       
      1/  Otwarcie sesji 
      2/  Przyjęcie porządku obrad 
      3/  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
      4/  Interpelacje i zapytania radnych 
      5/  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  Skalbmierz o działalności 
między sesjami 
      6/  Przyjęcie informacji o stanie  ochrony przeciwpożarowej na terenie 
gminy Skalbmierz za 2011 rok 
                        
                           7/     Projekty uchwał: 
a/  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych  
samorządowych instytucji kultury za rok 2011 
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b/  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Skalbmierz za 2011 rok 
c/  projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Skalbmierz z wykonania budżetu za rok 2011 
d/  projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w Sielcu Biskupim 
e/  projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
f/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2012 roku /druk nr 1 
g/  projekt uchwały zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Skalbmierzu w 
Sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Skalbmierz na lata 
2012 - 2020 
h/ projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2012 roku / druk nr 2/ 
i/  projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Skalbmierzu jako jednostki organizacyjnej realizującej 
zadania własne Miasta i Gminy Skalbmierz z zakresu wspierania rodziny i 
systemie pieczy zastępczej 
        
               8/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
               9/    Zapoznanie z protokołem z kontroli Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Kultury w Skalbmierzu 
               10/  Wolne wnioski 
               11/  Zamknięcie obrad sesji 
 
 
radny Juszczyk Marek zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 7 
litera d dotyczącego projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w 
Sielcu Biskupim z uwagi na to, że działka ta jest usytuowana przy wysypisku 
śmieci i może być przydatna bowiem od przyszłego roku zmieniają się zasady 
odbioru śmieci 
 
Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że  to nie jest działka bezpośrednio 
przylegająca do wysypiska śmieci,  jest to działka przy drodze wojewódzkiej od 
3-4 lat po rezygnacji dzierżawcy stoi jako ugór 
 
radny Marek Juszczyk  powiedział,  że po uzyskaniu wyjaśnienia wycofuje 
wniosek 
 
radny Włodzimierz Wiertek powiedział, że jeżeli ta działka  nie jest działką 
bezpośrednio przylegającą do wysypiska śmieci to należy ją sprzedać oraz pytał 
czy dwie działki bezpośrednio przylegające do wysypiska w dalszym ciągu są 
własnością gminy 
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przewodniczący Rady  i Pan Burmistrz potwierdzili, że tak  jest 
 
radny Tadeusz Kotyza zgłosił wniosek aby wprowadzić do porządku obrad 
dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie dzierżawy stacji diagnostycznej dla 
pracowników tej stacji na okres 10 lat , na sesji nadzwyczajnej przygotowany 
był projekt uchwały o dzierżawie stacji diagnostycznej na okres 10 lat w 
przetargu nieograniczonym i na tej sesji zgłosiłem wniosek żeby zmienić projekt 
uchwały i umiejscowić tam pracowników stacji bo ludzie są w podeszłym 
wieku, gdzie szukać pracy i zaznaczyłem wtedy, że na warunkach ustalonych 
przez Pana Burmistrza i radę, na tej sesji uzyskałem informację od Pana 
Burmistrza, że rada nie może podejmować takiej uchwały do 10 lat. W związku 
z tym poddany pod głosowanie przez Pana Przewodniczącego i potwierdzony 
przez 6 radnych czyli większość na tej sesji było za moim wnioskiem, żeby 
stację wydzierżawić pracownikom tej stacji na okres do 3 lat. Ponieważ nie ma 
na  dzisiejszej sesji uchwały w tej sprawie  a w internecie jest informacja Pana 
Burmistrza, że stacja jest do dzierżawy w drodze przetargu nieograniczonego 
dlatego proszę Pana Przewodniczącego żeby w czasie przerwy przygotować 
projekt uchwały 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  podtrzymuję to co powiedziałem na sesji 
nadzwyczajnej, mój projekt uchwały aby stację diagnostyczną wydzierżawić na 
okres powyżej 3 lat nie przeszedł,  odpowiedziałem na tej sesji, ze do 3 lat nie 
musiałem mieć zgody rady, konsultowałem to z RIO,  która odpowiedziała mi 
wyraźnie, że jeżeli jest to do 3 lat nie można ustalać, że przekazujemy tak z 
niczego  pracownikom stacji diagnostycznej i dlatego po kilkakrotnej 
konsultacji z RIO i po konsultacji z radcą prawnym doszedłem do wniosku aby 
na okres do 3 lat ogłosić przetarg, wziąłem biegłego, który ustalił cenę 
wywoławczą wraz z podatkami i vatem z tego tytułu, rozmawiałem z 
pracownikami stacji żeby przystąpili do przetargu żeby nie było podejrzeń, 
każdy ma prawo przystąpić do przetargu, powiem to co od pracowników 
usłyszałem że wydzierżawienie stacji na okres trzech lat nic nie daje, dlatego 
wydzierżawienie na okres powyżej trzech lat umożliwia wszystkim 
inwestowanie. Nie inwestowanie spowoduje, ze stacja która ma ważność do 
2015 roku będzie zamknięta. Stało się tak, że rada nie wyraziła zgody żeby 
powyżej trzech lat taką uchwałę podjąć, zgadzamy się z tym i zgodnie z 
przepisami podjąłem działania aby wydzierżawić do trzech lat, określiłem 
stawkę wywoławczą i jest ogłoszony przetarg . Po niejednokrotnej konsultacji z 
RIO dalej się upierałem aby Prezes RIO cofnął zapis, że do 30 czerwca br gmina 
może prowadzić stację dalej, powiedzieli, że nie wolno i na tym kończymy 
temat               
 
radny Tadeusz Kotyza   zgadzam się z tym co Pan Burmistrz mówi,  ale  
konsultowałem się z Regionalną Izbą Obrachunkową, Urzędem Wojewódzkim i 
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RIO w Krakowie, zostaliśmy lekko wprowadzeni w błąd,  na tej sesji 
nadzwyczajnej, jeżeli ja zgłosiłem wniosek o wydzierżawienie stacji do 10 lat to 
Panie Przewodniczący należało ten wniosek przegłosować, taką samą uchwałę 
podjęliśmy co do Ośrodka Zdrowia i ona przeszła przez kontrolę Urzędu 
Wojewódzkiego,  więc dlaczego Pan Burmistrz powiedział mi, że nie  dlatego ja 
odstąpiłem od 10 lat i wnioskowałem na 3 lata, wiceprezes RIO powiedział mi, 
że mój wniosek powinien być poddany pod głosowanie i wtedy nie mielibyśmy 
tego problemu co dzisiaj, pyta się ten Pan czy jest sprzeczność interesu, 
powiedziałem, że tak bo rada chce uratować miejsca pracy pracowników, 
natomiast nie wiemy z jakiego powodu nie chce Pan Burmistrz, wygląda z tego, 
że to co ja mówię jest zgodne z prawdą, dlatego ja dalej wnioskuję za tym żeby 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie mój wniosek, ja nie bardzo 
rozumiem dlaczego jest upartość Pana Burmistrza, że nie chce oddać tej stacji 
pracownikom, w innym miejscu dotyczącym zakładu PRIMA-BUD   wyjaśnia, 
że broni miejsc pracy dla pracowników  PRIMA-BUD, w innym miejscu 
niektórzy radni tłumaczą, że nie może Pan Burmistrz oddać pracownikom bo 
będzie prokurator, to rada podejmuje decyzje i zgodnie ze statutem to my 
jesteśmy od stanowienia przepisów a Pan Burmistrz ma je wykonywać             
 
Kałat Ryszard radca prawny  wyjaśniał, że ustawa o gospodarce 
nieruchomościami wyraźnie stwierdza, że można przekazywać bez przetargowo 
tylko lokale mieszkalne dotychczasowym najemcom, rada gminy ma pewne 
uprawnienia  bo jest organem stanowiącym, radni występują w imieniu 
pracowników stacji, którzy nie    wystąpili z wnioskiem że tego chcą,  nie 
utworzyli firmy, rada działała wbrew woli pracowników, pracownicy stacji mają 
prawo przystąpić do przetargu, rada sama dba o pracownika, który tego nie chce 
 
radny Jerzy Włosowicz  pytał czy jeżeli jest nadana sprawa przetargu, czy 
możemy to odwrócić 
Kałat Ryszard  radca prawny  jeżeli dziś  przygotujemy projekt uchwały, że 
wyrażacie zgodę  żeby oni startowali, żeby mieli prawo pierwszeństwa i tylko 
tyle 
 
radny Włodzimierz Wiertek   proponował znaleźć wyjście kompromisowe, jego 
zdaniem trzeba dać pracownikom stacji szansę ale tylko na miesiąc czasu, jeżeli 
mają prawo przystąpić do przetargu  w ciągu miesiąca, na zasadach korzystnych 
dla nich, a jeśli się nie zgodzą, nie złożą dokumentów, nie zarejestrują firmy,  
nieaktualna będzie nasza uchwała 
 
Burmistrz Miasta i Gminy   dla nas liczy się tylko decyzja  RIO w Kielcach, 
została podjęta decyzja wydzierżawienia do 3 lat i ja  musiałem ogłosić przetarg 
na wydzierżawienie, wziąłem sobie opinię biegłego rzeczoznawcy, który ustalił 
stawkę 4 tys zł plus VAT, plus podatek ,  rozmawiałem z pracownikami stacji 
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diagnostycznej aby wspólnie stworzyli spółkę i przystąpili do przetargu i 
powiem, że nie bardzo się widzą w tej roli,  jedynie to co możemy to żeby 
umożliwić pracownikom, że mają prawo pierwszeństwa pod warunkiem  
wylicytowania tej ceny, żeby nie było tak, że my dajemy 4 tys zł  a 
wylicytowano 7 tys zł i my dajemy za 4 tys  jest to naruszenie przepisów,  za to 
ja odpowiadam nie rada,  spółkę muszą utworzyć,  ja z nimi rozmawiałem , 
spodziewamy się, że w ciągu miesiąca dozór techniczny wyda im zezwolenie na 
prowadzenie stacji, gmina ma pozwolenie do 2015 roku     
 
Kałat Ryszard radca prawny  na to, że pracownicy mają pierwszeństwo nie 
potrzeba uchwały tylko stanowisko rady, musimy  w dniu przetargu  ponownie 
poinformować zgłoszonych do przetargu, że się zmieniły warunki, że 
pracownicy mają pierwszeństwo, jeżeli uczestnicy przetargu zgodzą się to tak, a 
jeżeli nie to musimy ogłosić nowy przetarg z nowymi warunkami  lecz musi być 
wniosek pracowników, wpis do rejestru 
 
Burmistrz Miasta i Gminy pracownicy stacji jeszcze nie wystąpili z wnioskiem 
żeby im przyznać pierwszeństwo 
 
radny Wiertek Włodzimierz  jeżeli rzeczoznawca wycenił koszt eksploatacji na 
4 tys zł miesięcznie a rada podejmie dziś, że pracownicy dadzą 6 tys miesięcznie 
do trzech lat dzierżawy, jeżeli się zgodzą to tak a jeżeli nie to ogólny przetarg,   
NZOZ mógł być tak przekształcony 
 
Kałat Ryszard radca prawny  przetarg to nie jest ustalenie kwoty, 
Niepubliczny ZOZ zarejestrował się w KRS-ie, ma osobowość prawną i 
wystąpił o przekształcenie do rady, mamy zawartą umowę i możemy ją w 
każdej chwili wypowiedzieć 
 
Burmistrz Miasta i Gminy   zapewnienie opieki zdrowotnej  jest to zadanie 
własne gminy, razem z radnym Wiertkiem byliśmy na zebraniach  z 
pracownikami  ośrodka  zdrowia i pracownicy nie wyrazili zgody na utworzenie  
spółki  pracowniczej                           
 
Przewodniczący Rady Jan Śliwa  zwrócił się do P. Konderak o  zapisanie w 
protokole, że Rada  zajmuje stanowisko, że w pierwszej kolejności 
pierwszeństwo będą mieli pracownicy stacji 
 
radny Juszczyk Marek  proszę o podanie na piśmie  na jakiej podstawie RIO 
powiedziała, że jako rada  nie możemy podjąć uchwały aby ci pracownicy do 3 
lat dzierżawili ten lokal,   Pan Burmistrz mówi, że najważniejszym organem jest 
RIO i skoro mamy radcę prawnego a Pan Burmistrz powiedział, że się 
konsultował z innymi radcami to   uważam, że stanowisko rady jest zbędne 
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Kałat Ryszard radca prawny odpowiadał radnemu Juszczyk, że nastąpiło 
niezrozumienie, z tego co teraz zrozumiałem to konsultował Pan co innego,    do 
3 lat organ wykonawczy może podejmować samodzielnie decyzje  chyba, że są 
uchwalone zasady sprzedaży, dzierżawy, najmu, użyczenia, najprawdopodobniej 
Pan  zapytał czy do 3 lat rada może ingerować w te sprawy, odpowiedź jest tak,  
do trzech lat Burmistrz nie musi się pytać rady ale rada ma  możliwość 
ingerowania tylko zgodnie z przepisami, generalną zasadą ustawy o gospodarce 
nieruchomościami jest zasada przetargu nieograniczonego, wyjątkiem jest 
zasada przetargu ze wskazaniem i możecie wskazać Burmistrzowi, że Waszym 
stanowiskiem jest aby wziąć pod uwagę firmę zgłoszoną przez pracowników, 
oni nie uczestniczą w licytacji, ktoś wylicytuje kwotę a firma pracowników 
składa wniosek Burmistrzowi, że chce skorzystać z prawa pierwszeństwa i my 
tylko informujemy na przetargu, że jest firma, która ma prawo pierwszeństwa 
 
 
radny Stanisław Grądek zgłasza wniosek  formalny o zamknięcie dyskusji w tej 
sprawie 
 
radny Jerzy Włosowicz   zgłasza wniosek  formalny o przełożenie dyskusji na 
koniec sesji i poprosić pracowników stacji diagnostycznej niech zabiorą głos 
sami, abyśmy nie decydowali za nich 
 
 
radny Tadeusz Kotyza  w związku z tym, że zgłosiłem wniosek na sesji 
nadzwyczajnej, który został przegłosowany większością to proszę się 
zastosować do tego wniosku 
 
radny Marek Juszczyk  zwrócił się do P. Konderak o przygotowanie danych 
kiedy był głosowany na radzie wniosek radnego Kotyzy o podwyższenie kwoty 
15 tys zł dla klubu sportowego 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Włosowicza 
w głosowaniu: za  -  13, przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  1 przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i głosujących 14 
radnych 
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                             Ad   3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest  do 
wglądu w biurze rady jak i na stronie BIP 
radny Wiertek Włodzimierz  powiedział, że z uwagi na to, że radny Janus Jan 
dostał wezwanie przedsądowe w związku z obrażaniem  jego osoby w którym 
jest zapowiedź kary finansowej 100 tys zł i od tej chwili gdziekolwiek na sesji 
czy poza sesją w dalszym ciągu będzie obrażał  go to zostanie skierowane  do  
egzekucji 
 
radny Tadeusz Kotyza  w protokole z poprzedniej sesji nadzwyczajnej nie ma 
zasadniczej informacji, które podał Pan Burmistrz, że po konsultacji z 
prawnikami my  nie możemy podjąć takiej uchwały a to jest zasadnicza 
odpowiedź 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  ja powiedziałem, że do 3 lat nie musiałem mieć 
zgody rady 
Przewodniczący Rady  informował,  jeżeli radny ma uwagi do protokołu proszę 
złożyć na piśmie a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 
poprzedniej sesji 
w głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  3,  wstrzymał się  -  0 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty. 
      
 
 
 
 
                              Ad    4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny Włodzimierz Wiertek prosił o podanie imienne kto  z radnych głosował 
za podwyższeniem ceny wody 
 
radny Tadeusz Kotyza   otrzymałem od mieszkańców ul. Kępa i 5-go sierpnia 
list protestacyjny związany z przeklasyfikowaniem działek, z jakiego powodu 
zostały przeklasyfikowane działki w Skalbmierzu, dlaczego mieszkańcy płacą 
tak duże składki – proszę o pisemną odpowiedź 

− minęło dwa miesiące od poprzedniego zgłoszenia i w dalszym ciągu nie 
ma przystanku w Kózkach 

− na poprzedniej sesji zgłaszałem sprawę  autobusu szkolnego  Tempoczów 
– Rosiejów ,  autobus szkolny  w dalszym ciągu nie kursuje trasą zgodnie 
z projektem 

− jak wygląda sprawa oświetlenia w poszczególnych miejscowościach, 
kiedy są włączane światła uliczne na wioskach i kiedy w Skalbmierzu, 
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przejeżdżając przez wioski w niektórych się świecą a w niektórych nie 
świecą, na czym to polega  

 
radny Tadeusz Wójcik  chciałbym się zapytać czym się różnią mieszkańcy 
miasta od mieszkańców wsi, na wsiach lampy nie świecą się a w mieście świecą 
 
radny Wiertek Włodzimierz  czy Pan Burmistrz wie o działalności Pani Agaty 
Jackiewicz , która w dowolny sposób wydatkuje środki finansowe  będące w 
dyspozycji  M-GOK,  jeżeli związki rolnicze organizowały święto ludowe w 
Topoli to według Pani Agaty nie należy się dofinansowanie zespołowi np. 
Rosiejowianki, jeżeli jest gdzie indziej to bez konsultacji, bez wiedzy 
dofinansowuje się – proszę o pisemną odpowiedź 
Jeżeli się ta sytuacja powtórzy musimy wyciągnąć ostre wnioski do Pani 
Dyrektor. Proszę o wyjaśnienie czyja była inicjatywa na dożynkach 
wojewódzkich o niedopuszczenie przedstawicieli  związków rolniczych do 
głosu 
 
radny Marek Juszczyk  czy jest możliwym aby Komisja Rewizyjna 
skontrolowała sprawę odnośnie rynku, zamiast odsetek karnych  żeby firma  
wykonała roboty w rynku 
 - czy to prawda, że Pan Panie Przewodniczący również głosował za wnioskiem 
podniesienia ceny za wodę     
 
 
                                  Ad    5.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  
Skalbmierz o działalności między sesjami 
Informację o działalności między sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy 
/informacja w załączeniu/ 
 
                                  Ad   6.  Przyjęcie informacji o stanie  ochrony 
przeciwpożarowej na terenie gminy Skalbmierz za 2011 rok 
Informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Skalbmierz za 
2011 rok przedłożył Komendant Powiatowy PSP w Kazimierzy Wielkiej Pan 
Kazimierz Zabłotny /informacja w załączeniu/ 
Leszek Śmiech przewodniczący Zarządu m. Skalbmierz pytał  o zdarzenia  
pożarowych  w formie zestawienia  
Kazimierz Zabłotny  obecnie nie mam zestawienia ale postaram się przygotować 
i przedstawić na przyszłość 
 
Kazimierz Bartosik Skalbmierz-  dlaczego koszty przeszkolenia  strażaków nie 
ponosi straż zawodowa tylko tymi kosztami obciąża się samorządy 
 Kazimierz Zabłotny  na terenie miasta i gminy Skalbmierz jest jedna jednostka 
z krajowego systemu, corocznie ta jednostka otrzymuje dofinansowanie z 
budżetu państwa za pośrednictwem Komendy Powiatowej, w tym roku to 
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dofinansowanie Skalbmierz otrzymał  8 tys zł. Natomiast jednostki nie włączone 
do krajowego systemu utrzymuje samorząd 
Wiertek Włodzimierz – Panie Komendancie powiedział Pan, że planujecie 
włączyć drugą jednostkę do krajowego systemu i ciężar finansowy zrzucicie na  
barki samorządu, budowa czy rozbudowa bazy  jest pod znakiem zapytania bo 
musimy wspierać oświatę czy służbę zdrowia i czy nie dałoby się z budowy 
strażnicy w Kazimierzy Wielkiej części środków zaoszczędzonych przeznaczyć 
na rozbudowę  czy budowę bazy, garaży, nas nie stać na inwestycje 
 
Kazimierz Zabłotny  mówiłem o swoich planach i zamierzeniach i chciałem 
włączyć jednostkę Sielec Kolonia do krajowego systemu  ratowniczo-
gaśniczego lecz musi jednostka spełnić pewne kryteria, w tym przypadku boksy 
garażowe, w jednostce w Sielcu Kolonii jest tam zrozumienie, mobilność i 
staram się druhom z tej jednostki pomóc 
Burmistrz Miasta i Gminy  na ostatnim posiedzeniu Zarządu Wojewódzkiego 
OSP poruszyłem ten temat do posła Mirosława Pawlaka, który jest w komisji 
sejmowej , aby ciężar szkoleń,  kursów, przeglądów aparatów ponosił skarb 
państwa. Pan  poseł Pawlak obiecał, że będzie zgłaszał ten temat na komisji 
sejmowej    
Radni przyjęli przedłożoną informację.                    
 
     
 
 
                     
                        Ad    7.    Projekty uchwał: 
a/  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych  
samorządowych instytucji kultury za rok 2011 
Przewodniczący Rady   - projekt uchwały był omawiany na  wszystkich 
Komisjach,  otworzył dyskusję, radni nie zgłosili uwag do projektu, 
Przewodniczący Rady  poddał projekt uchwały pod głosowanie  
w głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  3,  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
                radny Włodzimierz Wiertek opuścił salę obrad 
 
 
b/  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Skalbmierz za 2011 rok 
 
Przewodniczący Rady  -  zarówno sprawozdanie finansowe jak i z wykonania 
budżetu gminy za 2011 rok były szczegółowo omawiane na komisjach, prosił 
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Burmistrza Miasta i Gminy o zapoznanie z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach 
Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił pozytywna opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za 
2011 rok /opinia RIO w załączeniu/ 
Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących stałych Komisji Rady 
Miejskiej o przedstawienie stanowiska komisji 
Janus Leszek Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów Zdrowia Oświaty 
Spraw Socjalnych Kultury i Sportu  -  komisja na swym posiedzeniu w dniu  
23 maja 2012 r po rozpatrzeniu sprawozdań z wykonania budżetu gminy i 
finansowych pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2011 rok i 
wnosi o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
 
Grądek Stanisław Przewodniczący Komisji Rolnictwa Handlu Usług Ochrony 
Środowiska oraz Spraw Obywatelskich    -  komisja na swym posiedzeniu  w 
dniu 24 maja 2012 r  po rozpatrzeniu sprawozdań z wykonania budżetu gminy i 
finansowych pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2011 rok i 
wnosi o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
 
Tadeusz Wójcik Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i 
Gminy za 2011 rok z tytułu wykonania budżetu skierowanego zarówno do Rady 
Miejskiej jak i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
Przewodniczący Rady Jan Śliwa zapoznał z pozytywną opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
/uchwała RIO w załączeniu/ 
 
radni nie zgłosili  więcej uwag do projektu,  Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały 
w głosowaniu:  za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  2,  przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
 
c/  projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Skalbmierz z wykonania budżetu za rok 2011 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:   za  -  11,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  2  przy obecnych i 
głosujących  13 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
Przewodniczący Rady złożył gratulacje Burmistrzowi Miasta i Gminy z tytułu 
uzyskania absolutorium oraz zdobycia tytułu Super Burmistrza Roku, który 
otrzymał w Kielcach podczas Gali Plebiscytu Euro Gmina 2011/2012 
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Burmistrz Miasta i Gminy podziękował za gratulacje podkreślając, że jest to 
również zasługa wszystkich pracowników, radnych, sołtysów, mieszkańców, 
zobowiązał się do dalszego zabiegania o środki finansowe dla rozwoju naszej 
małej ojczyzny 
 
         radny   Włodzimierz Wiertek wrócił na salę obrad 
 
d/  projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w Sielcu Biskupim 
 
Przewodniczący Rady  otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ponieważ 
radni nie zgłosili uwag do projektu  Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za – 14, przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
e/  projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
Przewodniczący Rady    ten kredyt był  przegłosowany w budżecie miasta i 
gminy, bank prosi o osobną uchwałę Rady Miejskiej  stąd projekt uchwały 
 
radny Wiertek Włodzimierz  -  w projekcie budżetu był kredyt lecz jesteśmy na 
krawędzi płynności, 59,75 % zadłużenia w stosunku do budżetu gminnego, 
nasza gmina jest najbardziej zadłużona w województwie świętokrzyskim, jeżeli 
przekroczymy nawet o 100 zł grozi nam komisarz wyborczy zamiast 
Burmistrza, jeżeli będziemy głosować za tym kredytem, żeby ten kredyt został 
spożytkowany właściwie na spłatę zobowiązań a nie na roztrwonienie w postaci 
imprez typu Babie Lato 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za – 12, przeciw  -  2,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
f/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2012 roku /druk nr 1/ 
Barbara Basiak  skarbnik wyjaśniła: w tej uchwale dokonujemy zmian zarówno 
w dochodach jak i wydatkach na podstawie pisma Ministra Finansów 
Dochody – zmniejszenie środków na oświatę o 70.455 zł, dostaliśmy 
zmniejszenie podatku dochodowego od osób fizycznych o 44.686 zł a 
zwiększono nam subwencję równoważącą  dla gminy o kwotę 143.814 zł, 
zmniejszenia zostają również dokonane na skutek otrzymanych środków 
finansowych na usuwanie skutków klęsk żywiołowych z tytułu budowy dróg i 
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melioracji, była uchwała gdzie podejmowaliśmy środki zmniejszające wydatki 
na drogi po przetargu, za tym nie poszły zmniejszenia i zwiększenia środków po 
stronie dochodowej i w tym momencie zmniejszamy środki na drogach 13.536 
zł i zwiększamy na meliorację 13.536 zł, również jest zapis w dziale 71035 po 
stronie cmentarzy zmniejszamy kwotę 310 tys zł a zwiększamy w rozdziale 
71095  pozostała działalność  o kwotę 310 tys zł i zwiększamy  o 500 zł w par  
0920 pozostałe odsetki  i zmniejszone zostały środki w dziale 921 przy rozdziale 
domy kultury  o kwotę 77.773 zł  są to środki unijne na remonty świetlic 
Po przeprowadzonym przetargu realizacja tego zadania została zmniejszona i 
środki unijne zostały zmniejszone 
Wydatki -   zwiększenia mamy na kanalizację o 132.348 zł, zwiększenia na 
drogi publiczne o 253.570 zł    Mamy porozumienie ze starostwem na drogi 
powiatowe na kwotę 120 tys zł i zmniejsza się w tym rozdziale kwotę 279.059 
zł i przenosimy 12.200 zł na szkolenia w ramach projektu jako środki własne, 
zwiększamy środki na dofinansowanie wkładu gminy na Związek Nidzica 
kwotę 29.173 zł    i po przeprowadzonym przetargu zmniejszamy środki na 
remonty świetlic na kwotę 196.832 zł z tego nasz wkład 119.059 zł 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu:  za – 14, przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0  przy obecnych i 
głosujących 14 radnych 
Uchwała została podjęta 
 
 
g/  projekt uchwały zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Skalbmierzu w 
Sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Skalbmierz na lata 
2012 – 2020 
Przewodniczący Rady powiedział, że jest to samo co przed chwilą 
przegłosowaliśmy i musimy także zmienić w uchwale Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2012-2020 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 14 radnych 
 
 
h/ projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2012 roku / druk nr 2/ 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 14 radnych 
 
 
i/  projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Skalbmierzu jako jednostki organizacyjnej realizującej 
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zadania własne Miasta i Gminy Skalbmierz z zakresu wspierania rodziny i 
systemie pieczy zastępczej 
Elżbieta Wcisło kierownik MGOPS w Skalbmierzu wyjaśniała, że projekt 
uchwały dotyczy przejęcia przez gminę zadań wspierania gminy jako jednostki, 
gmina zadania te przekazuje do realizacji Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej ponieważ ma największy kontakt z rodzinami, jest to 
dodatkowe powierzenie obowiązków, które i tak już realizujemy 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 14 radnych 
 
 
Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że razem z radcą prawnym  przekazał 
pracownikom stacji diagnostycznej stanowisko rady i zaproponował spotkanie 
jutro w gminie o godz. 8-mej, obecnie nie można ich zlokalizować 
Radny Kotyza pytał jakie stanowisko, Burmistrz odpowiadał stanowisko, że 
panowie występują na piśmie, że są zainteresowani dzierżawą stacji 
diagnostycznej, że  oni nie przystępują do przetargu, maja pierwszeństwo o 
wydzierżawienie, mogą uczestniczyć w przetargu żeby wiedzieli jaka jest kwota 
 
Radny Kotyza pytał co z jego wnioskiem 
Burmistrz Miasta i Gminy  na tej sesji nadzwyczajnej zgłosiłem projekt 
uchwały, który nie przeszedł, w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
stacji na okres powyżej trzech lat i przegłosowaliście przeciwko mnie 
 
Radny Tadeusz Kotyza  powiedziałem wyraźnie, że złożyłem wniosek formalny 
o wydzierżawienie stacji diagnostycznej dla pracowników tej stacji na okres 10 
lat bez przetargowo, Pan Przewodniczący nie chciał tego wniosku 
przegłosować, Pan nas poinformował, że przepisy prawa nie pozwalają, i 
powiedziałem, że jeżeli przepisy nie pozwalają zgłaszam wniosek do 3 lat i Pan 
Przewodniczący nie chciał tego wniosku przegłosować, chciał przegłosować 
wniosek Burmistrza i radny Włosowicz powiedział, że po co głosować wniosek 
Kotyzy jak będzie głosowany wniosek Burmistrza 
 
Przewodniczący Rady  to nie tak, że nie poddałem wniosku pod głosowanie, 
najpierw poddałem pod dyskusję 
 
Radny Jerzy Włosowicz  ja w tej chwili już nie pamiętam, postawiliście mnie 
między młotem a kowadłem, teraz jest taki mętlik 

 
                                 
                 Ad  8.   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
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Przewodniczący Rady  zwrócił się do Pani Agaty Jackiewicz dyrektora Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury o udzielenie odpowiedzi radnemu Wiertkowi 
Agata Jackiewicz  - dwadzieścia kilka lat pracuję  w tej gminie, mam nadzieję, 
że mam autorytet wśród ludzi ale on nie jest aż taki abym ja Panu Marszałkowi, 
Panu Staroście i  Panu Burmistrzowi wyznaczała kto ma zabrać głos, ja w 
trakcie dożynek wojewódzkich wykonywałam ustalenia wypracowane podczas 
spotkań w sprawie dożynek. 
Na drugie pytanie odnośnie święta ludowego w Topoli  i ja mam do Pana 
radnego Wiertka pytanie  czy Pan zwracał się do mnie żeby zespoły wystąpiły  
Radny Włodzimierz Wiertek  -  zwracałem się do zespołów            
 
do mnie nie wpłynęło ani zapytanie ani prośba ze strony radnego Wiertka o 
występ zespołu w czasie imprezy w Topoli, jeżeli do mnie się ktoś zgłasza to ja 
ustalam na jakich zasadach i przed podjęciem decyzji pytam członków zespołów 
Bardzo proszę mnie nie rozliczać o coś, o co się Pan do mnie nie zwrócił, 
chciałam powiedzieć, że sesje rady są dla mnie coraz trudniejsze, do tej pory 
słyszałam tylko zarzuty, że nie wykonuję dobrze swojej pracy, teraz słyszę, że 
defrauduję pieniądze i chciałam powiedzieć, że jest mi bardzo przykro z tego 
powodu, dzięki mojej pracy, dzięki pracy ludzi, którzy pracują w domu kultury 
przedwczoraj w Parlamencie Europejskim gmina Skalbmierz miała taką 
promocję o której inne gminy mogą tylko poważyć i na tę promocję ze strony 
gminy nie wydano  środków finansowych, na tę promocję zostaliśmy zaproszeni 
przez europosła Włosowicza i pięknie się zaprezentowaliśmy za co wszystkim 
dziękuję, ja z całą świadomością pragnę powiedzieć, że dom kultury pracuje 
dobrze 
 
Radny Włodzimierz Wiertek   pięknie Pani mówi tylko rzeczywistość jest trochę 
inna, dobrze, że promujecie tę gminę, zapraszają was europosłowie, my z 
naszych pieniążków Pani Agato dajemy do Pani ćwierć miliona złotych, tyle ile 
kosztują nas trzy świetlice, które budujemy w tym roku w Bełzowie, Baranowie 
i Grodzonowicach i proszę mi tu nie klarować bo to są ciężkie pieniądze 
wypracowane przez rolników, jeżeli są zespoły to powinna Pani te zespoły 
szanować, powinny mieć zwrot kosztów a nie mają bo Pani te pieniądze 
przekazuje tam, gdzie Pani pasuje 
Radny Jerzy Włosowicz pytał radnego Wiertka czy  jako organizator zwrócił się 
z pismem do Pani Agaty Jackiewicz,   temat ten  już jest zakończony 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  prosił aby organizatorzy uroczystości jeżeli chcą 
kapelę, zespół żeby uzgadniali niekoniecznie na piśmie, bo nie może tak być aby 
każdy wydawał  polecenia,  jest od tego powołany przez Was  Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury, jest kierownik, pracownicy, którzy mają pomagać na rzecz 
rolnictwa, dla mieszkańców, Pan prezes Żerniak  będąc u mnie na tydzień przed 
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organizacją uroczystości w Topoli przypomniał sobie, że trzeba  wystąpić o 
wydanie zezwolenia na masową imprezę i nic nie wspomniał o zespole. 
W sprawie dożynek  -  będąc w Sędziszowie powiedziałem do  Komendanta 
Wojewódzkiego Straży i innych przyjedźcie do Skalbmierza, zobaczcie jak się 
organizuje uroczystości wojewódzkie, powiatowe i gminne, nie mamy się czego 
wstydzić, do tej pory otrzymuję z całego województwa gratulacje. 
Scenariusz dożynek pisał Zarząd Województwa z Wojewódzkim Domem 
Kultury w Kielcach i  dowiedzieliśmy się, że nie będzie nikt zabierał głosu, to 
zapadło na szczeblu wojewódzkim 
Radny Włodzimierz Wiertek pytał, jeżeli zapadły decyzje, ze nikt nie zabiera 
głosu to dlaczego Pani Agata dopuściła do głosu Pana Ciźlę 
Burmistrz Miasta i Gminy  Pan Ciźla był umieszczony w scenariuszu, że zabiera 
głos, myśmy byli tylko organizatorami do przygotowania obiektu, rozmowy z 
księdzem,  dopuszczono również mnie jako gospodarza dożynek do powitania 
zaproszonych gości i to uczyniłem,   ja nie układałem scenariusza 
 
Odpowiadając radnemu Wójcik czym się różni miasto od wsi, niczym się nie 
różni, staraliśmy się, żeby miasto było oświetlone, miejscowości przy trasach 
wojewódzkich a teraz postaramy się zgodnie z Waszymi decyzjami aby światło 
wyłączyć 
Odpowiadając radnemu Kotyza co do oświetlenia ulicznego to jest wyłączane o 
godzinie 24-tej 
W sprawie  autobusu szkolnego była rozmowa, wystąpiliśmy do właściciela 
firmy, który wygrał przetarg na dowóz aby zwrócił uwagę kierowcy by nie 
jeździł na skróty 
W sprawie przystanku w Kózkach  od miesiąca września przystanek postaram 
się zamontować   
Co do mieszkańców ul. Kępa i 5-go sierpnia za płacenie tych podatków czy 
klasyfikowania gruntów   to są zadania starosty, to było na zlecenie starosty nie 
moje. Prosiłem mieszkańców by wystąpili z protestem, sprzeciwem i my 
postaramy się to pismo skierować do starosty celem dokonania ponownych 
pomiarów, dlaczego geodeci, którzy byli wynajęci przez starostę zrobili taki 
błąd i z tego tytułu są opłaty większe,  otrzymane dziś pismo skieruję do starosty 
 
Radny Jerzy Włosowicz pytał, dlaczego skoro zmiany dokonywało starostwo on 
ma ponosić koszty np. zmiany numeracji działek 
 
Po trwającej dyskusji i wyjaśnieniach geodety Mirosława Skóry Pan Burmistrz 
zaproponował  w gminie spotkanie zainteresowanych mieszkańców na 
poniedziałek celem wyjaśnienia tej sprawy 
 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiadając radnemu Juszczyk odnośnie przejścia 
między Urzędem wyjaśniał, że dopóki P Henryk Waligóra będzie protestował 



 

16 
 

przy tej granicy nie jesteśmy w stanie nic tam zrobić, toczy się postępowanie w 
sądzie, po zakończeniu postępowania możemy rozmawiać o wykonaniu tego 
przejścia 
Radny Marek Juszczyk  -  ja się nie pytałem o światło jak się ma świecić, moje 
pytanie było takie, jeżeli radni uważają, że oszczędzamy, zaciskamy to trudno 
my się pod to podporządkujemy a moje następne pytanie brzmiało w styczniu 
była  wypowiedź, że zrobi to wykonawca co robił rynek, potem się okazało, że 
nie będzie to robił a mnie nie interesuje jaki jest stan prawny tylko kto to będzie 
wykonywał 
Kałat Ryszard  radca prawny wyjaśniał, że z chwilą kiedy granica jest sporna 
między Panami Waligóra w tym miejscu także jest zainteresowana  jako strona 
gmina dlatego, że przejście jest gminy, ponieważ gmina nie może sama tego 
prowadzić wystąpiliśmy do Kolegium Odwoławczego, które wyznaczyło gminę 
Kazimierza Wielka do załatwienia tej sprawy, firma nie może wejść dopóki nie 
będą ustalone granice 
Burmistrz  Miasta i Gminy poinformował, że jak skończy się rozgraniczenie 
wejdzie firma, która wykonywała rynek 
 
Rani Juszczyk Marek i Kotyza Tadeusz  opuścili salę obrad 
 
Radny Wiertek Włodzimierz prosił o odpowiedź na jego pytanie kto z radnych 
głosował  za podwyższeniem cen wody 
Burmistrz powiedział, że głosował przeciw 
Przewodniczący Śliwa  Jan  powiedział, że głosował za podwyżką dodając, że 
do tej pory udało się żeby amortyzacja nie była wliczona 
radny Krawiec Wiesław powiedział, że  już nie pamięta 
radny Wiertek Włodzimierz  jesteście osobami publicznymi wybranymi przez 
radę i będzie informacja publiczna, że radni Śliwa i Krawiec głosowali za 
podwyższeniem cen wody. 
 
 
 
 
        
                               Ad   9.   Zapoznanie z protokołem z kontroli Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu 
Tadeusz Wójcik przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z 
przeprowadzonej  przez Komisję Rewizyjną kontroli w Miejsko-Gminnym 
Ośrodku Kultury 
W stosunku do przedstawionego materiału głos zabrał radny Wiertek 
Włodzimierz pytając Pana Przewodniczącego czy sprawdził ile środków 
finansowych wpłynęło od sponsorów prywatnych 
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Tadeusz Wójcik   odpowiedział, że  Komisja Rewizyjna nie jest uprawniona do 
kontroli środków prywatnych 
Włodzimierz Wiertek  -  przedstawił Pan suche liczby, które nic nie mówią, 
trzeba było sprawdzić ile środków finansowych wpłynęło od prywatnych 
sponsorów, ile środków finansowych zebrano na stadionie, gdzie te środki się 
podziały, na co zostały wydane. Z jednej strony słyszymy od Pani Agaty, że 
impreza Babie Lato kosztowała około 30 tys zł, tu w informacji mamy, że 14 tys 
zł, sądzę, że różnica pomiędzy tymi cyframi jest taka, że z tych środków 
prywatnych zostały sponsorowane zespoły i pytam jakie zespoły dostały te 
stroje, czy zespoły, które działają na terenie gminy dostają zwrot kosztów 
Tadeusz Wójcik wyjaśniał, że Komisja Rewizyjna kontrolowała środki z 
budżetu 
Agata Jackiewicz  -  to są stroje zespołów Rosiejowianki, Drożanecki, 
Samosiejki i kapela Zganioki, stroje kosztowały ponad 30 tys zł, komisja 
rewizyjna kontrolowała środki wydatkowane z budżetu, w bilansie są wykazane 
środki z budżetu i pozyskane, zakup strojów był rozłożony na dwa lata 
               
                                Ad  10.  Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Rady zapoznał z pismem Komendanta Głównego Policji jako 
odpowiedzi na podjętą uchwałę  wyrażającą sprzeciw zamiarowi likwidacji 
posterunku policji w Skalbmierzu 
 
Śmiech Leszek przewodniczący Zarządu m. Skalbmierza -  zwrócił się do Pana 
Burmistrza w sprawach: 
-  czy otrzymał Pan Burmistrz odpowiedź ze starostwa na pismo z dnia 12 maja 
br w sprawie dotyczącej zakładu PRIMA-BUD o sprawdzenie warunków 
ochrony środowiska 
- wnioskował  by częściej czyścić fontannę w rynku 
- wnioskował o tablicę ogłoszeniową 
- wnioskował o podcięcie wierzby na ul. Szkolnej zagrażającej bezpieczeństwu 
- podatek od nieruchomości, który płacą mieszkańcy Skalbmierza  jest dużo 
wyższy od podatku rolnego, który jest podatkiem dochodowym i nie wyobraża 
sobie żeby wyłączyć oświetlenie w mieście za które mieszkańcy płacą w 
podatku od nieruchomości, pomniejszałoby to bezpieczeństwo 
- złożył gorące podziękowania dla MGOK w Skalbmierzu, dla zespołów, dla 
kapeli za współpracę wycieczki do Brukseli, zaprezentowaliśmy się wspaniale, 
powaliliśmy Brukselę na kolana i nie tylko, dzieci zachowywały się  świetnie, 
wspaniale reprezentowali naszą kulturę, stroje 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki   zwrócił się z pytaniem do 
P.Konderak   dwie sesje  do tyłu było zapytanie o podwyżce cen wody, czy Pani 
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to potwierdza bo ja to słyszałem i wtedy na tej sesji kolega Wiertek zwrócił się z 
tym pytaniem kto i jak głosował i dlaczego ta sprawa jest drenowana, jątrzona 
- to co ta Pani  Agata zorganizowała i kolega Śmiech to jest potwierdzeniem, że 
GOK spełnia swoje zadania, jest duży wysiłek pracy, jest demokracja i z tą 
demokracją trzeba się umieć pogodzić, jeżeli wybrana została Komisja 
Rewizyjna to trzeba respektować to co oni badają a jeżeli coś się komuś nie 
podoba a ma argumenty, że tu coś jest nie w porządku to do prokuratora, słyszę 
tutaj, że są niedomówienia z tytułu, że coś tam wykonawca nawalił, że to, że 
tamto, ja z kolegą radnym szanuję zasadę, że jeżeli wykonawca coś źle zrobił 
idziemy do Burmistrza i mówimy co się nam nie podoba i proszę nam to 
załatwić i czekamy i efekt jest taki, że tę sprawę załatwiamy tutaj,  czy wszyscy 
muszą wiedzieć  o naszych  problemach, problemy lokalne załatwiajmy u siebie 
/ wypowiedzi Pana Pragnącego przerywał swoimi wypowiedziami radny 
Wiertek/ 
 
Rutkowski Franciszek Skalbmierz   informował o nieprawidłowościach handlu 
prosiętami, który odbywa się  nie w godzinach wyznaczonych i nie na targowicy 
tylko na drodze, 
- informował, że na placu GS cały plac jest zastawiony samochodami, 
przyczepami a są tam dwa CPN z benzyną i z gazem, kupiec nie ma jak 
dojechać po zboże, więcej jest sprzedających jak kupujących 
Mówił, że boi się odnowy PSL żeby nie było takiej odnowy jak zrobił Miller w 
Warszawie, po ostatnich wyborach wygrała partia Palikota 
 
Gabriela Hołda sołtys wsi Szarbia Zwierzyniecka zwróciła się do radnego 
Włodzimierza Wiertka aby nie obrażał swoimi wypowiedziami Pana 
Pragnącego i aby go przeprosił 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  informował, że w niedzielę o godz. 15-tej w 
Skalbmierzu odbędą się zawody sportowo-pożarnicze na które zaprasza, 
-  w związku organizacją w okresie lata turnieju piłkarskiego prosił o  zapisy, 
zgłoszenia do turnieju,   
-  w sprawie handlu prosiętami prosił o podpowiedź jak ten problem rozwiązać, 
ustalamy godziny na 5-tą rano przyjeżdżają o 3-ej,  jak ustalamy o 3-ej 
przyjeżdżają o 12-tej,  
-  ja nie mam prawa ingerować na placu geesowskim postaram się aby handel 
zbożem usprawnić 
-  cena wody podskoczyła nie dlatego, że panowie tak sobie zażyczyli, od 
stycznia tego roku weszła amortyzacja 20 %  i Związek musi wprowadzić tę 
opłatę i ta amortyzacja ma iść na odbudowę infrastruktury, obowiązkiem 
Związku jest pokrycie kosztów związanych z remontami, przyłączami 
-  drzewo o którym mówił Pan Śmiech nie jest własnością gminy, jest 
własnością Pana Bączka 
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-  co do czyszczenia fontanny robimy to ale ja się boję woda chodzi w obiegu 
dzieci ręce maczają wycierają 
-  tablicę ogłoszeń zamontujemy 
-  w sprawie odpowiedzi od starosty pismo jest informujące, że pracownicy 
starostwa w najbliższych dniach przyjadą 
Burmistrz zwrócił się do radnych aby problemy mieszkańców naszej gminy 
rozwiązywać na komisjach, na sesję przyjść z wypracowanym stanowiskiem, te 
problemy o których tu mówimy można  omówić na komisji, do mnie  drzwi też 
są otwarte, budżet jest trudny w tym roku realizujemy zadania, które trzeba 
spłacić, zostało nam dwa lata, pokażmy kulturę i nie upubliczniajmy naszych 
problemów, podziękował organizatorom wyjazdu do Brukseli za to co robią. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Włosowicz w imieniu radnych złożył życzenia 
imieninowe zbliżającym się solenizantom 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki podziękował Pani Gabrysi sołtys wsi 
Szarbia za wsparcie,  w imieniu sołtysów  złożył gratulacje Panu Burmistrzowi z 
tytułu uzyskania absolutorium i zdobycia tytułu super Burmistrza Roku  a także 
złożył życzenia imieninowe solenizantom 
               
                               Ad   11.  Zamknięcie obrad sesji 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej 
Przewodniczący Rady zamknął obrady 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Prot. W.Konderak 
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